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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over haperende apparatuur van Gelderse ambulances (ingezonden 
20 april 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Haperende apparatuur Gelderse ambulan-
ces vervangen»?1 

Vraag 2
Vindt u het acceptabel dat ambulances al twee jaar met haperende appara-
tuur rondrijden? 

Vraag 3
Vindt u dat de directeur van de veiligheidsregio Gelderland-Zuid verantwoor-
delijk gehandeld heeft? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat haperende apparatuur de patiëntveiligheid onnodig in 
gevaar brengt en dat storingen direct opgelost moeten worden en niet pas na 
ernstige incidenten? 

Vraag 5
Bent u bereid nader te onderzoeken of de patiëntveiligheid in gevaar is of is 
geweest door haperende apparatuur in ambulances, niet alleen in de 
Gelderse veiligheidsregio maar in alle veiligheidsregio’s?

1 NOS, 16 april 2015, http://nos.nl/artikel/2030594-haperende-apparatuur-gelderse-ambulances-
vervangen.html
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